
Maestro Martin 
Bebjak na úvod svojho 
vystúpenia bánovským 
učiteľom povedal: „...
Aj ja som mal dobrých 
učiteľov. Som im veľmi 
vďačný. Aj takých, 
čo nás bili. Aj za to 
som im vďačný. Veď 
pozrite, akých umelcov 
z nás vychovali...“  Jeho 
výrok priniesol úsmevy 
na tvárach všetkým 
prítomným pedagógom. 
Tým starším preto, že 
si tie časy „trsteníc“ 
pamätali, tým mladším 
preto, že dnes o tom 
môžu učitelia „len 
snívať“, lebo nemôžu, 
hoci niektorým 
súčasným deťom by 
sa naozaj patrilo 
pritvrdiť, aj rukou. 
Spev charizmatického 
operného speváka bol 
ako balzam na dušu aj 
pre prítomné vedenie 
mesta a niektorých 
poslancov MsZ, ktorí 
deň predtým absolvovali 
búrlivé a fakt náročné 
osemhodinové rokovanie 
mestského parlamentu. 
Aj tu sa pritvrdilo...
Možno o svojom detstve 
a o prísnych učiteľoch 
kedysi viedli debaty aj 
seniori, ktorí sa zišli na 
výročnom zhromaždení, 
aby si vypočuli, čo 
všetko pre nich výbor 
s podporou mesta robí. 
Dokonca aj to, že sa 
ide búrať starý a stavať 
nový klub dôchodcov. 
Aj tu boli pesimisti 
a optimisti. Tí prví to 
videli v nedohľadne, 
v horizonte piatich a viac 
rokov, druhí sa tešili, že 
budú mať do troch rokov 
nové veľké priestory, 
kde sa pomestia stovky 
seniorov organizovaných 
v klube i v JDS. A kde si 
budú spolunažívať ako 
jedna spokojná rodina... 
Dúfajme, že tým 
optimizmom nakazia aj 
ostatných.

 Alena Borszéková, 
 šéfredaktorka 
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Na margo
Ocenenie pre desiatich pedagógov
Riaditeľstvá škôl ale aj komisia pri MsZ rozhodli o tohtoročných najlepších učiteľoch nášho mesta  

Ocenení pedagógovia zľava - Eva Kubalová, Jarmila Kurejová, Andrea Slováková, Dana Puchorová, Terézia Stránska, Emília Oriešková, 
Mária Tomašková, Jozef Gieci, Simoneta Adamková a Dana Švecová. Viac na 2. strane... Foto: A. Borszéková

Výročné stretnutie 
bánovského Klubu 
dôchodcov

Marcové 
osemhodinové 
zasadnutie MsZ

Rudolfa Novotná s medailou sv. Gorazda
Minister školstva Peter Plavčan odovzdal medaily šesťdesiatim pedagógom na Slovensku 

Desiatky pedagógov 
a osobností 

z oblasti školstva 
i spoločenského života 
si 31. marca z rúk 
ministra školstva, 
vedy, výskumu 
a športu SR Petra 
Plavčana prevzali 
Veľké a Malé medaily 
sv. Gorazda a ďakovné 
listy. 

Slávnostné podujatie, 
ktoré sa konalo pri prí-
ležitosti Dňa učiteľov, sa 
uskutočnilo v priestoroch 
Hotela  Bôrik  v  Bratislave. 
Ocenení boli pracovníci 
z  celého spektra vzdeláva-
cieho systému - od materskej 
školy až po univerzity, od 
pedagógov venujúcich sa 
žiakom so zdravotným či 
mentálnym postihnutím, 
až po tých s  mimoriadnym 
nadaním. Uznanie sa dostalo 
aj ďalším zamestnancom 
štátnej správy a  školskej 

samosprávy, odborníkom 
vysokých škôl, pedagógom 
a  vychovávateľom v  CVČ, 
ZUŠ, ako aj učiteľom na zaslú-
ženom odpočinku. V  dvoch 
prípadoch bolo udelené oce-
nenie in memoriam. Minister 
Peter Plavčan vo svojom 
príhovore vyzdvihol význam 
a poslanie učiteľského povo-
lania. Zdôraznil, že slovenské 
školstvo potrebuje dostatok 
kvalitných a  dobrých uči-
teľov, aby zvládlo výzvy, pred 
ktorými stojí.  

Text a foto: www.minedu.sk

Medzi 26 pedagógmi 
ocenenými Veľkou medailou 
sv. Gorazda z celého 
Slovenska bola aj Rudolfa 
Novotná z Gymnázia 
J. Jesenského v Bánovciach 
nad Bebravou. Získala ju 
za kvalitnú pedagogickú, 
mimoškolskú, lektorskú 
a komunálnu prácu. 
Viac v rozhovore 
v budúcom vydaní 
Bánovských novín. 
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Výročie 
oslobodenia 
mesta
Primátor mesta pozýva 
občanov na pietny akt 
kladenia vencov pri 
príležitosti 72. výročia 
oslobodenia mesta, ktoré 
sa uskutočnia v piatok 
7. apríla. Stretnutie 
účastníkov o 14.45 h 
pre Domom kultúry na 
Farskej ulici.

Zápis 
prvákov 
11. a 12. 
apríla
Mesto oznamuje, že 
zápis detí do 1. ročníka 
pre školský rok 
2017/2018 sa uskutoční 
v dňoch 11. a 12. apríla 
2017 od 10. od 16. 
hodiny.  Zapisovať sa 
môžu deti narodené od 
1. septembra  2010 do 
31. augusta  2011 a deti, 
ktoré mali odloženú 
povinnú školskú 
dochádzku. Rodič je 
povinný prihlásiť dieťa 
na plnenie povinnej 
školskej dochádzky. 
Základná škola pri 
zápise dieťaťa vyžaduje 
osobné údaje: meno 
a priezvisko, dátum 
narodenia, rodné číslo, 
miesto narodenia, 
národnosť, štátne 
občianstvo, trvalé 
bydlisko dieťaťa, meno 
a priezvisko, adresa 
zamestnávateľa, trvalé 
bydlisko zákonných 
zástupcov. Rodič 
zapíše dieťa do školy 
v obvode, v ktorej má 
trvalý pobyt. Ďalšie 
informácie o zápise 
detí môžu rodičia 
získať na riaditeľstvách 
jednotlivých škôl, alebo 
na webových stránkach 
škôl.  Školské obvody 
základných škôl sú 
zverejnené na www.
banovce.sk.

Linka na 
poruchy 
osvetlenia
V prípade poruchy 
verejného osvetlenia 
kontaktujte pohotovostnú 
službu – pracovníkov 
firmy TEDO, p. Kľačko 
0914 327 408 , p. 
Šumichrast  0914 327 409.

Oznamy 
mesta

Ocenenie pre desiatich pedagógov
Riaditeľstvá škôl ale aj komisia pri MsZ rozhodli o tohtoročných najlepších učiteľoch nášho mesta  

Stanovisko poslankyne k pohotovosti

Sála Janka Jesenského 
v ZUŠ D. Kardoša sa v Deň 
učiteľov 28. marca zaplnila 
do posledného miesta 
učiteľkami a  učiteľmi zo 
všetkých bánovských škôl. 
Pozvanie prijali aj niektoré 
poslankyne a  poslanci 
MsZ i zástupkyne odboru 
školstva Okresného  úradu 
v  Trenčíne, ktorý plní pre 
okres Bánovce nad Bebravou 
funkciu krajského úradu. 
„Ďakujeme, ďakujeme...“ – 
znelo viackrát z úst moderá-
tora slávnosti Roberta Hrica, 
ako aj úprimne zo srdca od 
primátora Mariána Cho-
vanca v  jeho slávnostnom 
príhovore. A  práve z  jeho 
rúk si desiatka pedagógov 
prevzala ocenenie mesta a od 
zástupcu Petra Bulíka kyticu 
kvetov, niektoré učiteľky aj 
úprimné objatia.   

Ocenenie na návrh ria-
diteľstiev materských a  zák-
ladných škôl si získalo sedem 
učiteliek a jeden učiteľ:

Eva Kubalová zo ZŠ 
Duklianska sa významnou 
mierou podieľa na príprave 
rôznych kultúrnych podu-
jatí. Žiaci pod jej vedením 
dosa hujú v y ni k ajúce 
výsledky v  matematických, 
prírodovedných, recitačných 
i  výtvarných súťažiach, 
vrátane celoslovenských kôl. 
Pani Kubalová je aj zanietená 
športovkyňa, na škole viedla 
plavecký i turistický krúžok. 
Profesiu učiteľky vykonáva 
už 22 rokov a  berie ju ako 
poslanie.

Jarmila Kurejová zo 
ZŠ Školská okrem výučby 
cudzích jazykov absolvovala 
množstvo aktualizačných 
a  inovačných vzdelávaní, 
vrátane práce s  počítačom, 
personálneho manažmentu 
či kreativizácie osobnosti 
učiteľa. Spolupracovala tiež 
so zahraničnými lektormi 
v  oblasti metodiky cudzích 

jazykov. V  praxi i  mimo-
školskej činnosti sa sústavne 
venuje rozvoju komuni-
kačných zručností svojich 
žiakov. V školstve pracuje 37 
rokov.

Andrea Slováková zo 
ZŠ Partizánska napriek 
mladému veku výrazným 
spôsobom buduje obraz 
svojej školy. Ako inšpira-
tívna pedagogička motivuje 
deti k  športu i  zdravému 
životnému štýlu osobným 
príkladom. Jej pozitívna 
energia dokáže strhnúť 
kolegov i  rodičov. Talento-
vaní žiaci pod jej patronátom 
dosahujú výborné výsledky, 
vrátane republikových kôl. 

Je to 15 rokov nielen výborná 
učiteľka, ale aj skvelý človek.

Dana Puchorová zo 
ZŠ Komenského pracuje 
v školstve už 39 rokov. Za ten 
čas pôsobila ako výchovná 
poradkyňa, koordinátorka 
prot idrogovej v ýchov y 
i školskej Linky dôvery. 
Spolupracovala napríklad 
aj s  Centrom pedagogicko 
- psychologického poraden-
stva. Počas celej praxe moti-
vovala žiakov k  literárnym 
a  prednesovým súťažiam, 
jej zverenci boli ocenení 
i v súťaži Detský čin roka. 

Terézia Stránska z  MŠ 
na Ulici 5. apríla v školských 
službách odpracovala 41 
rokov. Počas nich dlhodobo 
dosahova la v ynikajúce 
výsledky vo výchovno-vzde-
lávacej práci s deťmi, absolvo-
vala rozširujúce vzdelávania. 
Pracovné povinnosti si plní 
nadpriemerne, zapája sa do 
súťaží, výstav a  prehliadok 
v  rámci i  mimo materskej 
školy. Pre deti a  rodičov 
organizuje akcie, koordinuje 
environmentálnu výchovu 

a uplatňuje nové metódy.
Emília Oriešková z MŠ 

Hollého v  školských služ-
bách pracuje od roku 1973, 
keď začínala v  Materskej 
škole Sever. Jej štyridsať štyri 
ročné pôsobenie sa nesie 
v  duchu zodpovedného prí-
stupu k práci. Svoje odborné 
vedomosti si neustále dopl-
ňovala, či už samoštúdiom 
alebo zúčastňovaním sa 
iných foriem vzdelávania. 
Využíva inovačné metódy, 
pri mimoriadnych úlohách 
prejavuje ochotu a podieľa sa 
na organizácii výstav.

Má r ia Tomá šková 
z  MŠ na Ulici 9. mája je 
tohto času v  penzii, na 
ocenenie ju navrhlo ria-
diteľstvo MŠ. Bola prvou 
a  zakladajúcou riaditeľkou 
Materskej školy a  detských 
jaslí Prednádražie. Táto 
inštitúcia aj po polstoročí 
pokračuje v šľapajách, ktoré 
výrazne vytýčila. Okrem 
toho dlhé roky pôsobila aj 
ako poslankyňa mestského 
zastupiteľstva, predsedníčka 
občianskeho výboru, členka 

mestskej školskej komisie 
či Zväzu žien. Všade tam sa 
prezentovala pekným a  cit-
livým prístupom k  deťom, 
zamestnancom, kolegom.

Jozef Gieci zo ZUŠ D. 
Kardoša svoj pedagogický 
talent každoročne prejavuje 
výsledkami v  celosloven-
ských i  medzinárodných 
súťažiach napriek tomu, že 
sa pedagogickej praxi venuje 
osem rokov. Tento mul-
tiinštrumentalista hrá na 
klávesové hudobné nástroje, 
strunové i sláčikové s veľkou 
húževnatosťou. Svoj prístup 

a  zodpovednosť k  práci 
demonštruje nezištným 
spôsobom na množstve kul-
túrnych podujatí, na ktorých 
i sám účinkuje.

Komisia pre rozvoj 
vzdelávania a  kultúry pri 
Mestskom zastupiteľstve 
v Bánovciach nad Bebravou 
sa rozhodla oceniť ďalšie dve 
pedagogičky:

Simoneta Adamková 
zo ZUŠ D. Kardoša ako 
učiteľka spevu, i  samotná 
speváčka, založila a vedie 
detský spevokol na vysokej 
profesioná lnej úrov ni . 
Ich vystúpenia priniesli 
a  prinášajú do nášho mesta 
nezabudnuteľné umelecké 
zá ž it k y na  mnohých 
významných podujatiach. 
Na ich vystúpenia sa tešia 
vždy nielen rodičia, ale celé 
mesto.   

Dana Švecová  zo ZŠ 
Školská je kreatívny, samo-
statný a  pracovitý človek. 
Pre žiakov je okrem učiteľky 
aj náhradná mama, bútľavá 
vŕba. Žiaci ju vnímajú ako 
rovnocenného partnera, 

ktorý veľa vyžaduje, ale aj 
veľa dáva. Spolu so svojimi 
kolegami sa podieľala na 
príprave žiakov na súťaž 
Mladý záchranár, pod jej 
vedením sa stali v roku 2016 
Majstrami Slovenska zo  68 
družstiev z celej SR.

Desiatka pedagógov 
spoločne nastúpených na 
pódiu si vyslúžila zaslúžený 
dlhotrvajúci potlesk. Najmä 
im, ale aj ostatným kolegom 
v  sále prišiel zaspievať cha-
rizmatický operný spevák 
Martin Babjak.  
 Text a foto: Alena Borszéková

Opakovane môžeme 
v tlačových správach mesta 
uverejnených v  Bánov-
ských novinách čítať  infor-
mácie, kto má aké zásluhy 
na zachovaní lekárskej 
služby prvej pomoci pre 

dospelých. Zmienka, že 
„ruku k  dielu“ priložili aj 
poslankyne Trenčianskeho 
samosprávneho kraja, 
tam nebola ani raz. Na 
zasadaniach Zastupiteľstva 
TSK na jeseň i  začiatkom 

tohto roka som opakovane 
interpelovala ohľadom 
nemocníc a  pohotovosti. 
K  svojim interpeláciám 
som dostala obsiahle 
pí s om né o dp ove de 
od župana Jaroslava Bašku, 

o ktorých som informovala 
vedenie mesta ústne i pro-
stredníctvom SMS a ktoré 
môžem kedykoľvek magis-
trátu predložiť. A  tým 
dokladovať, že o  zacho-
vanie pohotovosti v Bánov-

ciach nad Bebravou, ale aj 
v iných okresných mestách 
kraja, „bojujú“ aj bánovské 
poslankyne TSK.

 Rudolfa Novotná, 
 poslankyňa MsZ a TSK

Deň učiteľov sa aj v našom meste 
oslavoval rôznymi spôsobmi. 

V tomto roku sa vedenie mesta 
a riaditelia základných a materských 
škôl rozhodli oceniť prácu desiatich 
pedagógov, ktorí za uplynulé obdobie 
dosiahli významné úspechy. 

Primátor Marián Chovanec a Mária Tomášková



3. apríl 2017 Číslo 13spravodajstvo 3

Marcové mestské zastupiteľstvo
Štyri hodiny o odmenách poslancov, ďalšie štyri o komunikáciách a o bytovkách na ulici K nemocnici

Po prvýkrát podľa 
upraveného rokovacieho 
poriadku MsZ schválili 
poslanci zo svojich radov aj 
dvoch skrutátorov zodpo-
vedných za sčítavanie hlasov. 
Na návrh poslankyne Márie 
Hajšovej bola jednohlasne 
prijatá aj zmena programu 
tohto m i mor iad neho 
zastupiteľstva, na ktorom sa 
pôvodne mala prerokovať len 
finančná spoluúčasť mesta 
na plánovaných školských 
projektoch, ktoré „tlačili“ 
termíny. 

Ako prvá sa otvorila 
téma medializácie odmien 
poslancov prímestských 
častí v  denníku Nový čas. 
Vo vyše štvorhodinovej dis-
kusii o  tejto téme ako prvé 
vystúpili poslankyne  Naďa 
Ondrejková, Mária Hajšová 
a Rudolfa Novotná. Podobné 
boli aj ich otázky na adresu 
primátora mesta Marián 
Chovanca: Kto ponúkol 
túto tému novinárovi? Čo 
urobilo mesto, aby potrestali 
vinníka za podsunuté 
účelovo naformulované 
informácie? Prečo trvalo tak 
dlho, kým mesto zareagovalo 
na zverejnené nepravdy?... 
Viacerí z poslancov označili 
článok za pošpinenie nielen 
menovaných poslancov, ale 
aj celého mesta.  Primátor 
obvinenia zásadne odmietol, 
od článku sa dištancoval 
a  viackrát zdôraznil, že 
informácie neposkytol nikto 
z  vedenia mesta. Aj ostatní 
predstavitelia vedenia mesta 
- prednostka Alexandra 
Gieciová, zástupca Peter 
Bulík a hovorca Miroslav 
Schlesinger – osobne potvr-
dili, že informácie nikomu 
neposkytli a mesto reagovalo 
na článok hneď v ten deň 
(10.3.) 

Informácie o odme-
nách sú voľne prístupné na 
webovej stránke mesta. Dana 
Švecová i ďalší poslanci kri-
tizovali, že tabuľka odmien 
bola nejasná a niekoľko krát 

bola upravovaná. Vysvet-
lenie poskytla prednostka 
Alexandra Gieciová a vedúca 
vnútornej správy MsÚ Lenka 
Ondrkalová, ktoré sú zod-
povedné za obsah webovej 
stránky mesta.   

Najdlhší diskusný prí-
spevok mala Mária Peťovská.  
Žiadala primátora, aby 
z  nezodpovednej práce 
kompetentných na MsÚ, 
aj v  prípade zverejnenia 
tabuliek odmien na webe 
mesta, vyvodil dôsledky. 
Žiadala,  nakoľ ko sme 
transparentné mesto, aby 
boli tabuľky doplnené kom-
pletne o všetky príjmy všet-
kých poslancov, primátora, 
zástupcu, hovorcu, pred-
nostky i  vedúcich odborov 
MsÚ za celý rok 2016. Okrem 
iného podrobne rozoberala 
a  informovala, za čo všetko 
dostáva poslanec mestskej 
časti tzv. starosta odmeny. 
Odvolávala sa na viackrát 
opakovaný výrok primátora, 
že „výšku odmien poslancov 
trikrát vetoval a nebol s tým 
stotožnený“. Jej mesačná 
odmena je v  hrubom 441 
eur, v  čistom asi 332 eur, 
z čoho pri odrátaní nákladov 
na telefón a pohonné hmoty 
jej ostáva za robotu asi 70 
eur. Za tieto peniaze má na 
starosti  všetko v obci  - od 
pohrebov, aktivačných 
pracovníkov, kultúrnych 
podujatí až po údržbu zelene, 
opravy, nákupy. Nehovoriac 
o plnom nasadení poslancov 
prímestských častí pri riešení 
problémov spojených pri 
výstavbe R2, najmä osobná 
angažovanosť za zrekon-
štruovanie ulice k cintorínu 
v  Dolných Ozorovciach na 
náklady IS Košice. Peťovská 
na margo celej kauzy zdô-
raznila, že mesto nijakým 
spôsobom neobháji lo 
„pošpinených“ poslancov.  
V podobnom duchu vystúpili 
aj ďalší poslanci. Za všetkých 
výrok Juraja Pastoreka: „Pán 
primátor, stačili dve tri vety 
na obhajobu nás, poslancov 

a  nemuseli sme tu tie štyri 
hodiny sedieť...!“

Diskusia na túto tému 
bola ukončená prijatím 
uznesenia č. 460: Mestské 
zastupiteľstvo odporúča 
vyvodenie zodpovednosti za 
poskytnutie nepravdivých 
informácií redaktorovi 
Nového času Mariánovi 
Michalkovi uverejnených 
dňa 10. 3. 2017 v termíne do 
najbližšieho MsZ. Okrem 
toho odporúča uverejniť 
pravdivé a  transparentné 
informácie v  tabuľkách 
o  odmeňovaní poslancov 
MsZ  (po jednotlivých polož-
kách) na webovom sídle 
mesta, zverejniť na webe 
mesta prehľad zdaniteľných 
príjmov vedúcich pracov-
níkov MsÚ, vrátane preven-
tistu a hovorcu mesta, za rok 
2016. MsZ taktiež odporú-
čalo napísať žiadosť na Radu 
pre vysielanie a retransmisiu 

vo veci zistenia a poskytova-
teľa informácií o  odmenách 
poslancov mesta redaktorovi 
Nového času. Všetky úlohy 
v  uznesení žiadali poslanci 
v termíne do 31. marca 2017. 

Druhou pálčivou témou 
rokovania po krátkej pre-
stávke bol stav mestských 
komunikácií a  spôsob 
financovania ich opráv. 
Poslanci dostali v  materiá-
loch aj zoznam najviac 
poškodených komunikácií, 
ktorý sa pripravoval pred 
dvomi rokmi. Mária Hajšová 
žiadala pripraviť informácie 
nielen o  výške úveru, ale 
aj o  mesačných splátkach, 
o  nacenení jednotlivých 
úsekov komunikácií, pri-
praviť dôvodovú správu 
a  stanoviská komisií MsZ.  
Súkromná firma Eurovia 
vie požadovaný model 
projektu spracovať. Primátor 
navrhol vytvoriť komisiu, 
ktorá rozhodne o tom, ktoré 
komunikácie sú v najhoršom 
stave a budú sa opravovať ako 
prvé v rámci pripravovaného 

projektu. Napriek tomu, že 
dokument so zoznamom 
najviac poškodených komu-
nikácií schvaľovalo MsZ asi 
pred dvomi rokmi, poslanci 
mali teraz ďalšie požiadavky 
a  pripomienky. Z  tohto 
dôvodu primátor a poslanci 
k  tejto téme iniciovali pra-
covné stretnutie. Zaznela aj 
informácia o  reklamačnom 
konaní na opravu Sládko-
vičovej ulice spred asi troch 
rokov, ktorá je ešte v záruke, 
takže by sa výtlky mali 
opravovať na náklady zho-
toviteľa. K  téme o  opravách 
komunikácií sa neprijalo 
žiadne uznesenie. 

Po šiestich hodinách 
búrlivého rokovania bolo 
riešenie obyvateľov na 
ulici K  nemocnici „tvrdým 
orieškom“. Primátor iba 
zopakoval informácie, 
ktoré boli už  niekoľkokrát 
medializované – ide asi 

o štyristo obyvateľov, z toho 
172 detí, v 56 bytoch. Stručne 
predstavil možnosti riešenia 
a približné fi nančné náklady 
na zbúranie a  na dočasné 
kontajnerové bývanie, či 
na výstavbu nových bytov 
nízkeho štandardu mimo 
centra. O  druhej možnosti 
prišiel poslancov informovať 
pán architekt Janček, ktorý 
odprezentoval model asi 
80  nájomných bytov niž-
šieho štandardu s plochou asi 
45 m2 na jeden byt v lokalite 
pri bývalom závode Tatra. 
Byty by boli podstatnou 
mierou fi nancované zo Štát-
neho fondu rozvoja bývania. 
Túto štúdiu pripravila 
bezplatne súkromná fi rma. 
Viacerí poslanci vystúpili 
s nesúhlasným stanoviskom 
k výstavbe nových bytov na 
„cudzom“ pozemku, ktorý 
by sa musel vymeniť, resp. 
odkúpiť. Vyslovili obavy 
z  notorických neplatičov 
nájomného, tak ako je 
to teraz, z  opakovanej 
devastácie nových bytov, 
z  odchodu blízkych fi riem, 

atď. Spomenuli sa aj ďalšie 
lokality v  meste, kde by 
sa títo obyvatelia mohli 
umiestniť, čo sa ihneď stretlo 
s nesúhlasným stanoviskom 
poslancov z  dotknutých 
obvodov.  Hovorilo sa aj 
o  možnosti, aby si byty 
začali opravovať sami, tak 
ako to robia v iných mestách 
. Ani táto rozprava nepri-
niesla žiadne rozhodnutie 
a uznesenie. 

V ďalšom rokovaní 
poslanci schválili správu 
o  činnosti mestskej rady od 
14. decembra 2016, ktorá 
bola na februárovom zasad-
nutí MsZ odporúčaná na 
doplnenie. 

Až na záver sa poslanci 
dostali k  bodom programu, 
kvôli ktorým sa MsZ zvo-
lávalo mimo plánu, aby sa 
dodržal termín podania 
žiadostí. Nakoľko bola zve-

rejnená výzva pre Operačný 
program Kvalita životného 
prostredia, MŠ Radlinského 
sa môže uchádzať o  nená-
vratné fi nančné prostriedky 
na zníženie energetickej 
náročnosti a poslanci schvá-
lili presnú sumu spoluúčasti 
mesta na projekte. Už nie 
v percentách, ale v presných 
sumách sa schvaľovala 
spoluúčasť mesta a  žiadosti 
na ďalšie projekty pre školy. 
O  nenávratný finančný 
príspevok v  rámci výzvy na 
projekty vybudovania a zlep-
šenia technického vybavenia 
odborných učební sa uchá-
dzajú základné školy Goraz-
dova, J. A. Komenského, 
Partizánska a Školská. 

Vzhľadom na vyčer-
panie finančných zdrojov 
na čistenie mesta, ktoré 
bolo spôsobené extrémnou 
zimou, bolo potrebné navýšiť 
rozpočet mesta na položke 
čistenie mesta o sumu 30 tisíc 
eur. Preto MsZ odsúhlasilo 
okrem tejto aj ďalšie zmeny 
v rozpočte. 

V  ďalšom rokovaní 
poskytol Vladimír Margo-
lien z projektového riadenia 
MsÚ informáciu  o schvá-
lenom projekte terénnej 
sociálnej práce a zamietnutej 
žiadosti na projekt likvi-
dácie biologického odpadu. 
Zároveň vyzval poslancov, 
aby hľadali miesto, resp. 
pozemok na uloženie bio-
logického odpadu z  mesta. 
Poslanci žiadali bližšie 
informácie o  rozdelení 
príspevku vo výške 10 tisíc 
eur na projekt Poznaním 
k hodnotnému životu, ktorý 
by sa mal podľa prísľubu 
vedenia mesta rozdeliť do 
všetkých škôl. 

Na záver rokovania 
dostali priestor na otázky aj 
prítomní občania. Pán Petre 
sa pýtal, prečo primátor 
nedal povolenie na stretnutie 
politickej strany Kotleba 
– Ľudová strana naše 

Slovensko (odpoveď bola 
zverejnená na web stránke 
mesta i v Bánovských novi-
nách č. 12) a  žiadal bližšie 
informácie k prípadu bývalej 
riaditeľky ZŠ Komenského 
a  k  odvolaniu niektorých 
zamestnancov v  školstve. 
Druhý občan pán Grňo tiež 
položil viacero otázok. Prvá 
sa dotýkala rekonštrukcie 
historickej radnice ako kul-
túrnej pamiatky v súlade so 
zákonom. Primátor vysvetlil, 
že po konzultáciách s 
Pamiatkovým úradom rieši 
havarijný stav okien. Ďalšia 
otázka bola smerová priamo 
na osobu primátora a týkala 
sa provízií. Primátor verejne 
vyhlásil, že nevzal ani cent 
nikdy od nikoho, lebo si 
takýmto skutkom nezašpiní 
svedomie...

Pr imátor u konči l 
rokovanie o 22.15 h poďako-
vaním poslancom za účasť 
a  plodnú diskusiu a  pozval 
ich na oslavu Dňa učiteľov.

 Text a foto: 
 Alena Borszéková

Z a účasti všetkých 19 poslancov 
v pondelok 27. marca zasadalo 

v jedálni Základnej školy Partizánska 
Mestské zastupiteľstvo. Nakoľko išlo 
o rokovanie mimo schváleného plánu, 
hneď v úvode poslanci schválili doplnenie 
programu o ďalšie body – medializované 
odmeny poslancov prímestských častí, 
možnosti opráv mestských komunikácií 
a riešenie rómskej otázky. Témy, ktoré 
predĺžili rokovanie do neskorých 
večerných hodín.
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Preventívny program Malí detektívi
Projekt bol fi nančne podporený Radou vlády Slovenskej republiky pre prevenciu kriminality

Jeho cieľom je priblížiť 
deťom nielen samotnú 
prácu polície, ale aj to, ako 
ju môžu uľahčiť. Koordi-
nátor prevencie kriminality 

z MsÚ Miroslav Schlesinger 
pre nich pripravil zaují-
mavú interaktívnu hru, 
ktorú zvládli počas jednej 
vyučovacej hodiny. Naučili 

sa, ako správne telefonovať 
na tiesňové linky, ako 
sa zachovať na mieste 
vlámania alebo lúpeže, 
ale čo bolo pre nich úplne 

nové, vyskúšali si prácu 
„policajného detektíva – 
kresliča“. Presnejšie, naučili 
sa opisovať osobu tak, aby 
ich opis poskytol čo najviac 

potrebných informácií, 
na základe ktorých môže 
v y tvoriť hodnovernú 
kresbu tváre podozrivej 
osoby. Ivana Kožejová 
uviedla: „Deťom sa táto 
hravá forma veľmi páčila. 
Pochvaľovali najmä to, ako 
priamo na hodine zosta-
vovali profil podozrivého 
páchateľa. Tento spôsob pre-
vencie pomôže deťom určite 
nielen v bežnom živote, ale 
aj počas vyučovania, keď 
budú neskôr, v rámci hodiny 
slohu, opisovať spolužiaka. 
Oceňujem tiež príjemné 
oživenie hodiny s  terape-
utickým psíkom Amigom 
a  množstvo policajných 
obrázkov a  pomôcok, 
ktoré mali deti k  dispozícii 
ako didaktické pomôcky. 
Myslím si, že takáto hodina 
by určite zaujala aj starších 
žiakov, ale aj dospelých.“ 

Prvá akcia dopadla 
na výbornú. Preto veríme, 
že tieto náučné aktivity, 
môžu v  budúcnosti polícii 
napomôcť k  odhaleniu 
viacerých páchateľov. Táto 
forma interaktívneho vzde-
lávania v  oblasti prevencie 
je aktuálne pripravená aj pre 
seniorov. Školy a  seniorské 
kluby, ktoré majú o túto akti-
vitu záujem, môžu kontak-
tovať priamo  koordinátora 
prevencie kriminality MsÚ. 
Kontakt má k  dispozícii 
každá škola, aj seniorské 
kluby v meste. Aktuálne pre-
biehajúci projekt je realizo-
vaný  pod záštitou primátora 
Mariána Chovanca. 

Projekt bol finančne 
podporený Radou vlády 
Slovenskej republiky pre 
prevenciu kriminality.

 Tlačová správa mesta     
 Foto: Ivana Kožejová

Žiaci tretieho 
ročníka ZŠ 

Duklianska  pod 
vedením triednej 
učiteľky Ivany 
Kožejovej sa ako 
prví v Bánovciach 
nad Bebravou 
zúčastnili nového 
preventívneho 
programu pod 
názvom Malí 
detektívi.

Veľká 
spoločenská 

sála Mestského 
kultúrneho 
strediska 
v Bánovciach nad 
Bebravou zaplnila 
29. marca vyše 
dvesto členov 
Klubu dôchodcov. 
Dôvodom bola 
výročná členská 
schôdza, na ktorú 
prijali pozvanie aj 
viacerí hostia. 

Milý kultúrny program 
v  podaní detí z  Materskej 
školy na Ulici 5. apríla ladený 
v  ľudovom štýle na úvod 
oficiálneho rokovania pri-
niesol svieži úsmev a pohodu, 
najmä, keď si ich vnuci 
a pravnuci zaspievali ľudovú 
pieseň Tancovala babka 
s dedkom... a priamo z pódia 
mávali do hľadiska. 

S chôd z u ot vor i la 
a  viedla Zuzana Nagyová, 
členka výboru. Z  hostí ako 
prvý vystúpil primátor 
Marián Chovanec. Okrem 
iného informoval o  spoloč-
ných akciách so seniormi 
z  družobných miest, najmä 
z Kopřivnice, ktorej delegácia 

nedávno navštívila naše 
mesto. Potom sa pre ďalšie 
povinnosti ospravedlnil.

Správu o  činnosti za 
rok 2016 prečítala dlhoročná 
predsedníčka Jozefína Hor-
ňáková.  Členská základňa 
sa pohybu je okolo počtu 270 
členov a pre nich výbor klubu 
organizuje rôzne aktivity. Sú 
to predovšetkým prednášky 
o prevencii proti kriminalite 
a bezpečnosti, o  zdraví, 
o  finančnej gramotnosti. 
Obľúbené sú aj autobusové 
zájazdy, v  minulom roku 
boli v  Arborete Tesárske 
Mlyňany a v Topoľčiankach, 
v Lednici, na nákupy v  poľ-
skom Novom Targu, či vo 
vianočnom Trenčíne. Zdô-
raznila, že mesto na činnosť 
Klubu dôchodcov prispieva 
nemalou sumou – okolo 
2900 eur na zájazdy, kultúrne 
podujatia, materiál či čistiace 
prostriedky. Klub dôchodcov 
je prístupný denne každému 
členovi i  členom JDS, SZZP 
a  členom Únie slabozrakých 
a  nevidiacich.  K  dispozícii 
majú priestory na spoločné 
stretnutia pri vzdelávaní, 
pri knihách či pri počítači, 
najnovšie aj pri háčkovaní. 
Výbor Klubu dôchodcov sa 
stretáva každú stredu, kde 
pripravujú spoločné akcie. 
Členovia Klubu dôchodcov 
sa zúčastnili spoločného 
Majálesu či Plesu dôchodcov, 
sami si zorganizovali v klube 
oslavu životných jubileí 80 
rokov deviatich členov, či 
posedenie pod jedličkou. 

Pravidelne každý utorok 
cvičia  v  priestoroch Centra 
voľného času. Z  tejto veľkej 
organizácie boli až dvaja 
– predsedníčka Jozefína 
Horňaková a  Peter Lavrinec 
v  minulom roku menovaní 
do Rady seniorov ako 
poradného orgánu primátora 
mesta. V závere správy okrem 
iného predsedníčka Jozefína 
Horňaková konštatovala, že 
nemôže nikoho nútiť, aby sa 
stal členom JDS. Zdôraznila, 
že najvzácnejšie v seniorskom 
veku sú dobré medziľudské 
vzťahy. 

Ďalšie členky výboru 
prečítali správu o  hospodá-
rení a plán práce na rok 2017, 
kde sa  okrem doterajších 
osvedčených akcií a  aktivít 

z  roku minulého opäť budú 
organizovať zájazdy. V júni to 
bude zájazd do Betliara a Zvo-
lena, na ktorý sa môžu seniori 
prihlasovať od 31. mája. Plá-
novaný je výlet v  septembri 
do Brna a  Macochy, ak sa 
ušetria fi nancie, bude možno 
aj tretí zájazd. 

V  diskusii ako prvá 
vystúpila Iveta Duchoňová 
z  Úradu práce, sociálnych 
vecí a rodiny v Partizánskom. 
Informovala o  novelizácii 
zákona o  kompenzácii 
zdravotníckych pomôcok pre 
ťažko postihnutých, upozor-
nila, že si treba znovu podať 
žiadosť o  peňažné príspevky 
a  že sa očakáva aj ďalšia 
veľká zmena – vláda by mala 
schváliť aj peňažné príspevky 

pre onkologických pacientov, 
ktorí doteraz nedostávali od 
štátu nič, zákon akoby na 
nich zabudol. Aj diabetici 
s  komplikáciami a celiatici 
by si mali podať žiadosť na 
peňažné príspevky na stravu, 
všetko však musí byť dolo-
žené lekárskym vyšetrením. 

Jana Záhumenská zo 
sociálneho odboru MsÚ 
verejne poďakovala za 
dlhoročnú činnosť pre Klub 
dôchodcov predsedníčke 
Jozefíne Horňakovej a  jej 
zásluhy ocenili prítomní 
členovia aj spontánnym 
potleskom. Tak ako primátor, 
ale podrobnejšie infor-
movala pani Záhumenská 
o  konkrétnych prvých 
aktivitách so seniormi z dru-

žobných miest. Tak napríklad 
s Kopřivnicou by to malo byť 
spoločné stretnutie bývalých 
tatrovákov a  zástupcov 
seniorov z poľského Lublinca 
privítame na októbrovom 
Plese seniorov.  K  pálčivej 
téme zbúrania objektu Klubu 
dôchodcov na Farskej ulici 
povedala len toľko, že hľadajú 
na území mesta dočasné 
priestory, kým sa nepostaví 
nový klub. 

Na záver rokovania pri-
jala výročná členská schôdza 
záverečné uznesenie a  počas 
spoločnej už neformálnej 
diskusie členky výboru 
obdarovali každého člena 
veľ konočným balíčkom 
pohostením.   Text a foto: 

 Alena Borszéková

Výročne stretnutie bánovských seniorov
Klub dôchodcov na Farskej zbúrajú, mesto hľadá dočasné priestory, kým sa vybuduje nový
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Múdre slovo pre dušu

Ema Maníková

Laura Lobotková

Dominik Horváth

Emma Bezáková

Samuel Žikla

Karolína Ďurčová

Dorota Štrbavá

Elliot Filin

Peter Kovalíček

Dávid Pihík

Daniela Pilátová

Nikola Kubričanová

Bc. Juraj Stručka a Alexandra Laginová

Peter Vőrőš a Jana Ondrejková

Lukáš Šiko a Lívia Karmanová

Jozef Jánošík *1948

 Spoločenská kronika

Narodili sa

Uzavreli manželstvo

Opustili nás

„Keď som mal päť rokov, 
mamička mi povedala, že 
kľúčom života je šťastie. Keď 
som prišiel do školy, učiteľka 
sa ma spýtala, čím chcem 
byť, keď vyrastiem. Povedal 

som „šťastný“. Povedala mi, 
že som nerozumel otázke. Ja 
som povedal, že ona nero-
zumie životu.“

John Lennon, britsk ý 
hudobník (1940-1980)

Krajské víťazstvá ZŠ Duklianska 

ZŠ Školská žne úspechy

„Veni, vidi, vici – Prišiel 
som, videl som, zvíťazil 
som“ - tento výrok si  dňa 27. 
marca mohli povedať naši 
dvaja žiaci Samo a  Adam, 
ktorí reprezentovali školu 
a  okres v krajskom kole 

dejepisnej olympiády 
v Trenčíne. Obaja sa svedo-
mito  pripravovali, pretože 
testy obsahovali veľmi 
náročné úlohy a  zadania. 
Museli prelúskať množstvo 
letopočtov, osobností, 

udalostí a  súvislostí. Test 
so stovkou bodov písali 
žiaci 90 minút!  Deviatak 
Samuel Petrov získal prvé 
miesto a  siedmak Adam 
Strapek druhé miesto.  Pre 
súťažiacich bol pripravený 

program na Trenčianskom 
hrade – prednáška kurátora 
Trenčianskeho múzea a pre-
hliadka kasární na hrade. 
Víťazom blahoželáme 
a prajeme úspechy v ďalších 
súťažiach. A.Malinová

Sme hrdí na to, že 
aj naša škola ZŠ Školská 
má výnimočných žiakov. 
Každoročne sa počas 
školského roka koná plejáda 
rôznych predmetov ých 
súťaží a  olympiád. Aj tento 
rok sme  žali úspechy. 
Spomeniem len tie, ktoré 
sa uskutočnili v  druhom 
polroku tohto školského 
roka. Žiak 3.A triedy Ľuboš 
Kováč reprezentoval našu 
školu a  okres v  krajskej 

súťaži v prednese slovenskej 
povesti Šaliansky Maťko 
a obsadil 3. miesto vo svojej 
kategórii. „Multifunkčný“ 
Matúš Pukanec zo 7.A sa 
stal jediným úspešným 
riešiteľom okresného kola 
Matematickej pytagoriády 
vo svojej kategórii. Dievčatá 
zo 4. A Hana Urbančoková 
v  tejto súťaži obsadila 
1. miesto a  Ladislava 
Lukášová 2.miesto. Toto 
víťazstvo je o  to cennejšie, 

že zo 192 riešiteľov sa do 
okresného kola prebojovalo 
len 18 žiakov a z  toho tretie 
popredné priečky obsadili 
naši žiaci! V okresnom kole 
Štúrov a Dubčekov rétorický 
Uhrovec zase bodovali žiaci 
Veronika Kopčanová z 5.A 
– 2. miesto a Matúš Pukanec 
zo 7.A – 1. miesto s postupom 
do krajského kola. Michal 
Ruisl z 9.A oslovil porotu 
svojím pozorovaním života 
slimákov a  v  okresnom 

kole biologickej olympiády 
sa umiestnil na 2. mieste 
a  okres bude reprezentovať 
v  krajskom kole. Umiest-
nenia žiakov sú výsledkom 
dlhodobej mravčej práce 
učiteľov tejto školy. Tieto 
a  mnohé, mnohé ďalšie 
dokazujú, že ZŠ Školská 
vychováva dobrých a úspeš-
ných žiakov. Gratulujeme 
všetkým žiakom a  poďako-
vanie patrí aj ich pedagógom 
za prípravu. Dana Švecová

Základná organizácia 
Slovenského zväzu proti-
fašistických bojovníkov 
v Bánovciach nad Bebravou 
pozýva všetkých svojich 
členov na výročnú členskú 
schôdzu, ktorá sa bude 
konať v  piatok 7. apríla od 
13.30 h v  zasadačke MsÚ 
(na 1. posch.) na Farskej 
ulici. Po schôdzi o 15.00 
h sa spoločne zúčastnime 
pietneho aktu kladenia 
vencov na Námestí Ľudo-

víta Štúra k  pamätným 
tabuliam radnice, ktorým si 
pripomenieme 72. výročie 
oslobodenia mesta v II. sve-
tovej vojne. K  tejto pietnej 
spomienke na padlých 
a  umučených pozývame 
aj občanov mesta. Svojou 
účasťou si uctíte pamiatku 
obetí v  tejto vojne a  preja-
víte svoj nesúhlas so vzmá-
hajúcim sa neofašizmom na 
Slovensku a v Európe.  

  ZO SZPB  

Chodím behávať na 
multifunkčné ihrisko pri 
ZŠ Gorazdova na Dub-
ničke. Vždy sa teším, keď 
vidím, ako je tam plno. To 
ihrisko naozaj žije, plní svoj 
význam. No, na môj vkus 
je tam niekedy veľmi veľa 
k... a p.., a aby toho nebolo 
málo, ešte sú aj všetci vyje... 
Tak takýmito slovíčkami sa 
,,obhadzujú“ asi desať až 
pätnásťročné deti. Som zba-
belá... Nedokážem medzi 
nich ísť s  výchovným pre-
slovom. Možno preto, že sa 
necítim kompetentná. Nato 
majú doma svojich rodičov. 
Ale chcem im aspoň takto 
odkázať: Pošlite tých k  a p 
do poslednej cenovej... a vy 

sa tešte z detstva, mladosti. 
Tie vulgárne slovíčka z vás 
dospelých nespravia.

P.S. Čítala som 
o  mladých brigádnikoch, 
ktorí pomáhajú pri úprave 
multifunkčného ihriska. 
Videla som mladých 
nadšencov zbierať odpad 
v  rámci Hodiny Zeme. 
Videla som v ZUŠ famózne 
divadelné predstavenie, 
v  deň 75. výročia prvého 
transportu slovenských 
dievčat do vyhladzova-
cieho tábora, kde mladí 
herci srdcom precítili to, 
čo potom povedali ústami. 
...také malé, pre nich 
nepodstatné kroky k dospe-
losti.  (zb)

na
facebooku

Výročná schôdza SZPB

Dnes píše Zuza.nka

Okresné kolá súťaží a olympiád
v rétorike, v prednese poézie a prózy, ale aj v chémii

V  bánovskom CVČ 
sa 22. marca na okresnom 
kole Štúrov a  Dubčekov 
rétorický Uhrovec pred-
stavilo desať najlepší rétori 
zo šiestich základných kôl 
okresu. V  prvej kategórii 
získal prvé miesto Roman 
Tobořík zo ZŠ Uhrovec, 
druhé Veronika Kopča-
nová zo ZŠ Školská a tretie 
Šimon Matejička zo ZŠ 
Duklianska. V  druhej 
kategórii zvíťazil Matúš 
Pukanec a druhý bol Adam 
Galušťák zo ZŠ Slatina nad 
Bebravou. Víťazom srdečne 
blahoželáme a prajeme veľa 
úspechov v  krajskom kole 
v Uhrovci.  (cvč)

Odbor školstva Okres-
ného úradu v  Trenčíne 
a  CVČ v  Bánovciach nad 
Bebravou organizovali 23. 
marca v  ZŠ Partizánska 
53. ročník okresného kola 
Chemickej olympiády. 
Zúčastnilo sa jej 24 
žiakov z 9 základných 
škôl okresu a  Gymnázia 

Janka Jesenského. Po 
absolvovaní teoretickej 
a  praktickej časti komisia 
určila na základe počtu 
získaných bodov víťazov. 
Prvé miesto získal Jakub 
Šiko zo ZŠ Gorazdova, 
druhé Ema Bernoláková 
zo ZŠ Partizánska a  tretie 
miesto Jana Valenteová zo 
ZŠ Duklianska.  (cvč)

CVČ organizovalo 
28. marca 63. ročník 
okresného kola súťaže 
v  prednese poézie a prózy 
žiakov ZŠ Hviezdoslavov 
Kubín. Súťažilo 52 žiakov 
v  troch kategóriách z dva-
nástich škôl v okrese. Do 
krajského kola v Bzinciach 
pod Javorinou postupujú 
žiaci na prvom mieste v 
jednotlivých kategóriách.

V poézii v  prvej 
kategórii zvíťazila Marína 
Bagin zo ZŠ Duklianska, 
druhé miesto získal 
Samuel Hainc zo ZŠ 
Gorazdova a tretie Lenka 
Magová zo ZŠ Duklianska. 

V  druhej kategórii si 
prvenstvo vyrecitovala 
Ema Korbelová zo ZŠ 
Partizánska, druhé Oskar 
Drozdík zo ZŠ Duklianska 
a tretie Aneta Hudecová zo 
ZŠ Gorazdova. Víťazom 
tretej kategórie sa stal 
Richard Hainc z Gymnázia 
J. Jesenského, striebro 
patrilo Martine Jurčíkovej 
zo ZŠ Gorazdova a bronz 
Veronike Trepáčovej zo ZŠ 
Uhrovec (na foto).

V próze v prvej kat-
egórii prvé miesto získala 
Maryan Elen Adote zo ZŠ 

Duklianska, druhé Aneta 
Hrčková zo ZŠ Uhrovec 
a tretie Ella Kozinková zo 
ZŠ Partizánska. V  druhej 
kategórii  si víťazstvo 
odniesla Jana Repová z 
Gymnázia J.  Jesenského, 
druhé miesto patrilo Vere 
Štrbavej zo ZŠ Partizánska 
a tretie Eme Oravcovej zo 
ZŠ Gorazdova. V tretej 
kategórii zvíťazila Ema 
Hlaváčová, druhá bola 
Ema Mikušová, obidva 
z Gymnázia J. Jesenského, 
tretia Karin Miksová zo ZŠ 
Šišov.   (cvč)

Deň otvorených dverí v knižnici
Vyvrcholením mar-

cových aktivít v  Mestskej 
knižnici Ľ. Štúra je Deň 
otvorených dverí. Našu 
knižnicu navštívilo 30. 
marca množstvo žiakov, 
študentov, detí aj dospelých. 
Dopoludnia si knihovníčky 
zasúťažili so žiakmi ZŠ Par-
tizánska a  popoludňajších 
hodinách súperilo medzi 
sebou 93 žiakov zo ŠKD 
ZŠ Komenského a  ŠKD 

ZŠ Školská. Niektorí boli 
prekvapení, koľko kníh sa 
v knižnici nachádza a aká je 
knižnica veľká. V  deň „D“ 
knižnica odpustila poplatky 
aj nov ým čitateľom 
registračný poplatok aj 
„upomienkárom“. Na záver 
dňa navštívili knižnicu 
žiaci zo literárno-drama-
tického odboru Základnej 
umeleckej školy D. Kardoša. 
 (MsK)
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Dňa 26. marca sa 
uskutočnilo Otvorenie 
cykloturistickej sezóny 
časovkou na Jankov vŕšok. 
Pre usporiadateľov tohto 
podujatia CTK Viking 
pri CVČ Bánovce nad 
Bebravou to bola v poradí 
už 32. časovka na tejto 
trati. A ako to dopadlo 
tentokrát? Jedným slovom: 
vynikajúco. Síce trochu 
studenší občasný vietor, 
ale inak na nás svietilo 
príjemné jarné slniečko. 
Na Jankovom vŕšku bolo 
celkom živo, Otvorenia 
sa zúčastnilo približne 70 
ľudí, vrátane sprievodu 
jazdcov, fanúšikov a obe-
tavých spoluorganizátorov. 
A výsledky? Dnes nebol 
najlepší čas to najdôleži-
tejšie, sezóna len začína, 
dnes bola dôležitejšia 

samotná účasť, prekonanie 
samého seba postavením 
sa na štart a ochota bojovať 
so sebou po dlhej zime 
v tomto náročnom stúpaní. 
Najmladší účastník mal 10, 
najstarší cez 60. Atmosféra 
celkom veselá, priebeh bez-
problémový, jednoducho 
super dopoludnie. Na záver 
snáď len toľko, že tento rok 
tu cyklisti neboli zďaleka 
naposledy. Uprostred 
augusta, presnejšie 11.8. 
tu organizuje klub xRoad 
BN a TJ Slávia ŠG TN 
časovku do vrchu pre regis-
trovaných pretekárov (a 
nasledujúci deň bude aj kri-
térium v BN). Samozrejme, 
tradične aj tento rok, v 
nedeľu 1. októbra sa tu pod 
taktovkou CTK Viking 
rozlúčime s cyklosezónou.
 (ctk)

V dohráva nom 
stretnutí 25. kola porazili 
bánovskí kolkári rezervu 
Galanty 7:1. Svoje duely 
vyhrali všetci naši hráči, 

s výnimkou Ivana Žit-
ňana, ktorý poslal k zemi 
o 57 kolov menej ako 
jeho súper Jiří Kaigl.     
 (aj)

V  uplynulom týždni sa 
našim kolkáromdarilo, keď 
za dve výhry si do tabuľky 
pripísali štyri body. Po stre-
dajšej výhre nad rezervou 
Galanty si v sobotu poradili 
s B tímom Zlatých Klasov, 
ktorý porazili 6:2. V 
kvalitnom a napínavom 
stretnutí podali všetci naši 
kolkári dobre výkony, o 
čom najlepšie svedči 3288 

zvalených kolov. Michal 
Papšo, Vladimír Košík, 
Pavol Bročko a Jaroslav 
Podolák zvládli svoje duely, 
neuspeli len Anton Šujan a 
Ivan Žitňan. Vďaka faktu, 
že v celom stretnutí sme 
zhodili o 42 kolov viac 
ako Zlaté Klasy B, nám po 
27 kole patrí v tabuľke 4. 
miesto, na tretí Trenčín B 
strácame len dva body. (aj) 

Otvorenie sezóny

Jednoznačná záležitosť našich 
BKK – MKK Galanta B 7:1 (3057:2851)

KK Zlaté Klasy B – BKK  2:6 (3246:3288)

Zápas o prvé miesto sme zvládli
Bánovce – Hlohovec 28:24 (15:10)

Obrovská chyba našich obrancov
Horses Bánovce – Nové Zámky 1:3 (0:1)

Majstrovstvá Slovenska mladších žiakov v zápasení v Bánovciach nad Bebravou 

Zlato pre Stepiena a Čelechovského

Okresné kolo hádzanej žiakov

V absolútnom šlágri 
17. kola sa diváci dočkali 
úvodného gólu až na 
začiatku 3. minúty, keď 
o sebe prvýkrát dala 
vedieť Alžbeta Obstová. 
Následných šesť minút 
patrilo hostkám, ktoré 
otočili skóre a udržiavali 
si jednogólové vedenie. Na 
konci 10. minúty Turková 
zásahom na 5:4 vrátila 
našim dievčatám vedenie, 
ktoré sme až do konca 
stretnutia z ruky nepustili. 
V 19. minúte zásluhou 
Matušincovej sme viedli 
12:7 a päť gólový náskok 
si zverenkyne Richarda 
Makýša udržali až do 
konca prvého dejstva. Na 
prestávku sa odchádzalo za 
stavu 15:10, no už krátko po 
jej skončení nám Alžbeta 
Obstová s Turkovou zaria-
dili sedemgólový náskok 
17:10. Nepoddajné hostky 
sa nemienili zmieriť s 

nepriaznivým výsledkom 
a v 40. minúte sa dotiahli 
na rozdiel troch zásahov, 
keď Luščonová upravovala 
na 18:15. Výborné zákroky 
Čížovej opäť naštarto-
vali naše hádzanárky k 
ofenzívnej aktivite a po 
góle Šiplákovej sme viedli 
sedemgólovým náskokom 

23:16. Na začiatku 57. 
minúty sa po troch 
zakončeniach Pavlíkovej 
podarilo Hlohovčankám 
skorigovať na trojgólových 
26:23. Naše dievčatá však 
držali opraty stretnutia 
pevne vo svojich rukách a 
víťazstvom 28:24 urobili 
dôležitý krok k celkovému 

triumfu v  lige!   Zostava 
Sokol RMK: Sakalošová, 
Čížová, - Bencová, Bri-
dová 3, Hanová, Hrubá, 
Turková  8/2, Chocinová, 
Rebrošová 1, Halmová 1, 
Mikulášova, Šipláková 1, 
A.Obstová 8, Matušin-
cová 4/1, K.Obstová 2.  
 (aj,rm,mp)    

Bánovčania zača l i 
náporom a už v úvodnej 
minúte mohol náš najlepší 
hráč Jambor otvoriť skóre, 
ale Dovičovič jeho pokus 
kryl. Hostia prvýkrát 
pohrozili hlavičkou po 
rohovom kope. Domáci sa 
z varovania nepoučili a po 
chybe našej štvorčlennej 
obrany sa Novozámočania 
ujali vedenia. Po rohovom 
kope a následnej Matićovej 
dorážke sme prehrávali 0:1. 

Vzápätí si dve pološance 
vytvoril Olej, ale v oboch 
prípadoch zaváhal. Prvé 
dejstvo sa dohrávalo medzi 
šestnástkami, vzruchu 
tak pred jednou aj druhou 
bránkou nebolo veľa. Cez 
prestávku zvýšil tréner 
Slovák hlas v kabíne, no ani 
Mrocekom premenená jede-
nástka nepriniesla zvrat. Po 
vyrovnaní na 1:1 nepocho-
piteľne naši futbalisti poľa-
vili a miesto tlaku a búšenia 

do súpera, prišla obrovská 
chyba obrancov Horses. Z 
nevinne vyzerajúcej akcii 
hostí sa v 64. minúte z boku 
šestnástky presadil Kráľ. 
Inkasovaný gól doslova 
zverencov trénera Slováka 
paralyzoval, čo Novozám-
čania o šesť minút využili 
na poistenie náskoku. Po 
štandardke sa k lopte dostal 
Horáček a nikým neatako-
vaný pohodlne stanovil stav 
stretnutia na konečných 1:3. 

Hostia vyhrali  zaslúžene, 
Bánovčania sklamali. 

Góly: 53. Mrocek 
(11.m) – 27.Matić, 64.Kráľ, 
70.Horáček. FC Horses 
Bánovce: Grman – Kas-
telovič, Szabó, Tabak (79.
Golis), Poštrk, Mrocek, 
Jambor, Olej (79.Minárik), 
Svatík, Gajdoš, Líška (27.
Bárta).    (aj, mk)

Takmer 130 mladých 
zápasníkov z celého Slo-
venska sa 25.marca stretlo 
v bánovskej mestskej 
športovej hale, kde sa 
uskutočnili Majstrovstvá 
Slovenska v zápasení mlad-
ších žiakov.

 Na dvoch žinenkach sa 
zápasilo voľným štýlom a 
zo zoskupenia bánovských 
zápasníkov sa najviac 
darilo Adamovi Stepienovi 
a Erosovi Čelechovskému, 
ktorí získali zlaté medaily. 

Triumf na republikovom 
šampionáte je pre Erosa 
Čelechovského o to cennejší, 
že vekom je stále prípravkár 
a na majstrovstvách Slo-
venska sa predstavil prvý-
krát. Jeho oddielový kolega 
Adam Stepien rovnako v 
sobotu nenašiel premožiteľa 
a stal sa majstrov Slovenska 
v kategórií mladších žiakov 
do 68 kilogramov. Výprava 
bánovských zápasníkov 
bola treťou najpočetnejšou 
spomedzi 24 družstiev, žiaľ, 

ďalším reprezentantom 
nášho Mestského zápasníc-

keho klubu sa už na stupeň 
víťazov nepodarilo dostať. 
V mnohých prípadoch 
nechýbalo veľa, respektíve 
chýbalo športové šťastie. 
Cenia a bodujú sa však aj 
umiestnenia do šiesteho 
miesta. Vďaka štvrtej 
priečke Matúša Karása a 
piatym miestam Ondreja 
Čukana, Matyaša Fila a 
Viliama Daniša sa v hod-
notení družstiev umiestnili 
naši zápasníci na celkovom 
piatom mieste.      (aj, mu)  

Centrum voľného času 
v  Bánovciach nad Bebravou 
zorganizovalo 30. marca 
okresné kolo v  hádzanej 
žiakov ZŠ. Okresného kola 
v Mestskej športovej hale sa 
zúčastnili štyri školy, ktoré 

systémom každý s  každým 
dosia h l i  nasledujúce 
výsledky: ZŠ Partizánska 
– ZŠ Komenského1:8, ZŠ 
Uhrovec – ZŠ Slatina n.B. 
6:4, ZŠ Uhrovec – ZŠ Par-
tizánska 4:3, ZŠ Slatina n.B. 

– ZŠ Komenského 1:5, ZŠ 
Uhrovec  – ZŠ Komenského 
0:9, ZŠ Slatina n.B. – ZŠ 
Partizánska 2:5. Celkové 
poradie: 1. ZŠ Komenského 
6 bodov, 2. ZŠ Uhrovec 4, 3. 
ZŠ Partizánska 2, 4. ZŠ Sla-

tina n.B. 0. Chlapci zo ZŠ 
Komenského pod vedením 
učiteľa Ľubomíra Bacha 
postúpili do regionálneho 
kola, ktoré sa uskutoční 19. 
Apríla 2017 v  našej špor-
tovej hale.    (cvč)

Z V R P Skóre +/- B
1. HK RMK Bánovce n. B.  

17  14 0 3 549:439  + 110 28
2. RESPECT Inter Bratislava 17  13 0 4 475:383  + 92 26
3. HC SPORTA Hlohovec 17  13 0 4 474:387  + 87 26
4. HC Tatran Stupava 17  11 1 5 452:418  + 34 23
5. Iuventa Michalovce jun. 17  11 0 6 555:497  + 58 22
6. HKM Šurany 17  10 0 7 488:445  + 43 20
7. ŠKP Topoľčany 17  7 2 8 434:440  - 6 16
8. Handball Zlatná na O. 17  7 1 9 445:452  - 7 15
9. HK Junior Močenok 17  4 1 12  434:500 - 66 9

10. ŠŠK CVČ Ferplast Nesvady 
- Imeľ 17  4 1 12  367:478 - 111 9

11. ŠŠK Bernolákova Košice 17  2 2 13  398:521 - 123 6
12. HK Slávia OA Sereď 17  2 0 15  379:506 - 127 4
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Všestranný športovec a päťnásobný účastník majstrovstiev sveta novinárov v behu na lyžiach 

Asi začneme tým 
najdôležitejším... Naj-

väčšie úspechy ste dosiahli 
na majstrovstvách sveta 
novinárov v behu na lyžiach... 

S om p äť n á s obný 
účastník a  z  roku 1992 
v  americkom Colorade aj 
vicemajstrom sveta, kde som 
si meral sily s vyše päťsto 
pretekármi z  29 krajín. 
Mojej nominácii na svetový 
šampionát predchádzali 
úspechy na Slovensku  
a  v  tejto disciplíne som bol 
25 krát majstrom Slovenska, 
po prvýkrát ako 32-ročný 
v  roku 1978. Celkom som 
na  týchto slovenských 
majstrovstvách vybehal na 
lyžiach 39 medailí, z  toho 
tých 25 zlatých,  štyri strie-
borné a desať bronzových. Za 
vyše štyridsaťročnej histórie 
týchto pretekov je to najviac, 
žiaden iný slovenský novinár 
toľko medailí nezískal.  

Vráťme sa však k  sve-
tovej súťaži novinárov... 

Táto súťaž má vo svete 
omnoho dlhšiu históriu 
ako u nás na Slovensku. Asi 
najťažšie preteky boli v roku 
1987 v bulharskej Vitoši,  
kde sme pretekali pri mraze 
mínus 17 stupňov. Omrzli 
mi tri prsty a mal som veľké 
bolesti. Umiestnil som sa 
však na peknom 5. mieste. 
Okrem striebra v  Colorade 
som si zo sveta doniesol 
aj dve bronzové medaily – 
v roku 1996 z medzinárodnej 
štafety na Štrbskom Plese 
a ako jednotlivec v roku 2002 
z  Talianska. Na Slovensku 
som okrem majstrovstiev 
behal za novinárov lyžiarov 
aj Slovenský pohár a Svetový 
pohár. Som päťnásobný víťaz 
Slovenského pohára a  štvor-
násobný víťaz Svetového 
pohára, keď som z  dvadsia-
tich pretekov bol devätnásť-
krát víťazom. Okrem toho 
som sa v behu na lyžiach 
novinárov stal päťkrát maj-
strom Poľska, a tiež majstrom 
Československa, Nemecka, 
Rakúska, Slovinska...

Vicemajstrom sveta ste 
sa stali ako 46 ročný, 

Prečo tak „neskoro“, keď ste 
25 rokov vyhrávali slovenské 
šampionáty?

O  tom, kto pôjde za 
československých resp. 
slovenských novinárov, 
rozhodovali v  ústredí 
v  Bratislave alebo v  Prahe. 
Jedným z dôvodov bolo, vraj, 
že som nevedel po anglicky. 
A tak nominovali novinárov 
z  veľkých médií, ktorí sa 
vracali  bez úspechu, alebo 
dokonca vôbec nepretekali, 
iba „reprezentovali“... Tak 
sa stalo i v roku 1991, keď 
mi deň pred odchodom do 
japonského Nagana ozná-
mili, že pôjde redaktorka 
z Národnej obrody...

A  čo novinárčina, 
ktorá vám dala mož-

nosť uplatniť vaše športové 
nadanie na svetovej úrovni?

Do redakcie podni-
kových novín Tatra som 
nastúpil začiatkom 70-ych 
rokov a  robil som tu 33 
rokov. Bol som však aj 
redaktorom krajských 
novín Hlas ľudu, Sloven-
ského i  Československého 
rozhlasu, spolupracoval 
som s  redakciami Socia-
listický dnešok, Dnešok, 
Trenčianske noviny, Tempo, 
Pravda a  Práca. V  novinár-
skej brandži som pracoval 
aj po odchode do dôchodku, 
dokonca pár rokov aj 
v  Bánovských novinách. 
Už ako dôchodca som bol 
prvým šéfredaktorom Rádia 
WOW. V roku 1970 som sa 
stal členom Českosloven-
ského zväzu novinárov , 
ktorý sa neskôr po rozdelení 
republík premenoval na 
Slovenský syndikát novi-
nárov. A  tu som dodnes. 
Novinársku profesiu som 
reprezentoval aj v  cestnom 
behu novinárov, kde som 
sa v  roku 1975 a  1976 stal 
majstrom Československej 
socialistickej republiky na 10 
km, okrem toho som sedem-
násobným majstrom Slo-
venska novinárov v cestnom 
behu na 5 km. 

Mimo úspešných 
„novinárskych“ ste sa 

venovali aj iným športom...
Aktívne som hral futbal 

za žiakov, dorast i za rezervu 
mužov v  bánovskom Spar-
taku. Okrem toho som hral 
pozemný a  ľadový hokej.  
Ako hráč Dukly Topoľčany 
som trojnásobným majstrom 
Slovenska v  pozemnom 
hokeji, bol som brankárom 
prvoligovej Lokomotívy 
Bratislava a  viacnásobný 
reprezentant ČSSR a  Slo-
venska v pozemnom hokeji. 
V roku 1965 som bol členom 
tímu vysokoškolákov Peda-
gogickej fakulty Nitra, ktorá 
sa stala majstrom Slovenska 
vysokoškolákov v  ľadovom 
hokeji. V  tomto športe sme 
získali aj 4. miesto na Česko-
slovenskej univerziáde. Bol 
som brankárom za Dubnicu, 
ktorá bola víťazom celoslo-
venských divízií v  ľadovom 
hokeji a  postupujúca do 
SNHL. 

Ľadový hokej ste 
„doniesli“ do Bánoviec 

už ako skúsený hráč...
Ešte ako šestnásťročný 

som v roku 1962 nastúpil do 
brány za mužov Topoľčian 
na vtedy ešte otvorenom 
zimnom štadióne v  Tren-
číne proti Jednote Trenčín. 
Domáci viedli po druhej 
tretine 7:0 a  topoľčiansky 
kapitán Jožko Bosák prišiel 
za trénerom Ferom Kotrbom, 

aby ma poslal na ľad, pretože 
už nebolo čo stratiť. Po prvej 
strele som striasol zo seba 
trému a  Trenčania mali 
problém prekonať ma. Zápas 
napokon skončil 8:3 a ja som 
v Topoľčanoch pôsobil až do 
marca 1968. V lete roku 1968 
sme spolu so Štefanom Klu-
vánkom a  Paľom Janáčom 
i  niekoľkými ďalšími záu-
jemcami po pätnásťročnej 

prestávke opäť zakladali 
ľadový hokej v  Bánovciach 
a  stal som sa hrajúcim tré-
nerom na poste brankára. 
V  tom čase, samozrejme, 
nebola v  našom mesta 
ľadová plocha. Chodili sme 
trénovať do Trenčína trikrát 
do týždňa a to v noci od 23. 
hodiny do jednej hodiny! 
Bolo to náročné, pretože 
chlapcov bolo treba učiť 

nielen pravidlá, ale i správne 
korčuľovanie od základov 
a  najmä – mať kondíciu. 
Nikomu som nič neodpustil, 
ale aj tak chodilo prvý 
mesiac na tréningy okolo 
tridsať záujemcov o  hokej. 
Z  nich zostala dvadsiatka, 
ktorá v  priebehu jednej 
sezóny vybojovala postup 
z  medziokresnej súťaže do 
krajskej. A v ďalšom ročníku 
do majstrovstiev kraja, 
ktoré boli treťou najvyššou 
súťažou na Slovensku, čiže 
žiadna „horská“ liga. Veď 
tam okrem iných hrali Par-
tizánske, Prievidza, Nové 
Zámky, Ekonóm Bratislava, 
Nitra B, Zlaté Moravce a my 
sme spomedzi 12 celkov 
končili v strede tabuľky. Na 
vlastnom prírodnom ľade, 
kde chodilo  okolo tisícky 
divákov, sme každú zimu 
odohrali len päť až šesť 
zápasov. Bola to skutočne 
obeta od všetkých tých 
chlapcov, ktorých som vtedy 
viedol, ale všetci sme boli 
radi, že našou hrou bavíme 
ľudí. Okrem toho som tri 
roky pôsobil aj v  Partizán-
skom ako tréner ľadového 
hokeja žiakov hrajúcich 
prvú ligu, z  ktorých neskôr 
vyrástli viacerí úspešní 
hokejisti...

Vieme, že ste „mali 
prsty“ aj vo význam-

ných športových podujatiach, 
ktoré sa objavili v  Bánov-
ciach pred asi štyridsiatimi 
rokmi...

Inicioval som a  bol 
som tajomníkom Týždňa 
cyklistiky v  Bánovciach, 
kde prišli tisícky divákov  
a  na mestský okruh či 
do okolia Bánoviec prišli 
pretekať aj dvanásti majstri 
sveta a  olympijskí víťazi. 
V Bánovciach som založil aj 
letný minifutbalový turnaj. 
Na Slovensku prvý bol 
v  Piešťanoch, druhý u  nás. 
Rozbehol som tu i bežecké 
preteky „Bánovská 25“, 
ktorá bola aj majstrovstvami 
ČSSR v  behu na 25 km. A 
začal som tu organizovať i 
futbalové zápasy bývalých 
hráčov I. československej 
ligy – Slovan, Inter, Trnava, 
Brno, Prešov, Banská Bys-
trica, Trenčín...

K  tomu všetkému 
ste boli aj trénerom 

v ľahkej atletike...
V  Strednom odbornom 

učilišti Tatra som bol tré-
nerom ľahkej atletiky. Naše 
družstvo sa stalo majstrom 
ČSSR v  cezpoľnom behu 
a  štvornásobným majstrom 
Slovenska. Moji zverenci zís-
kali ako jednotlivci viac ako 
päťdesiat medailí z krajských 
a  republikových šampio-
nátov. Čas Jara Ziga na 800 
m 1:57,3 min ako mladšieho 
dorastenca je i dnes pojmom. 

Rovnako tak osemsto metrov 
v podaní Aleny Boldišovej – 
Matuškovej 2:04 min je teraz 
ťažko mladším dorastenkám 
dosiahnuteľný. 

Športujete aj  
v súčasnosti? 

Športu, najmä behu na 
lyžiach sa venujem už len 
rekreačne. Stále som však 
športovým fanúšikom a dlhé 
roky, tuším to bude už 45 
rokov,  moderujem športové 
podujatia v meste i v regióne. 
Pozorne sledujem výsledky 
i udalosti vo všetkých špor-
toch, najviac však výkony 
našich lyžiarok zjazdárok, 
biatlonistiek, cyklistu Petra 
Sagana, ale hlavne futba-
listov bánovského Spartaka.

Ako ste to mohli všetko 
stíhať? A  čo rodina, 

deti?
Ženil som sa pred 46 

rokmi. Manželke Margaréte 
vďačím za veľa. Od malička 
som k športu, najmä k behu 
na lyžiach, viedol aj svoje dve 
dcéry a teraz i dve vnúčence. 
Kde som mohol, všade som 
ich bral. Domov som chodil 
len spávať. Ale nebanujem. 
Šport mi veľa priniesol...

Sedem krížikov vás 
oprávňuje hodnotiť, čo 

vám šport v živote dal...
Mojím vzorom bol 

štvornásobný olympijský 
víťaz Emil Zátopek, ktorý 
bol na seba neskutočne tvrdý 
v tréningu. Snažil som sa ho 
aspoň tréningom kopírovať 
a  bagandže s  olovenými 
vložkami, v  ktorých som 
denne trénoval, mám stále 
doma odložené na pamiatku. 
Vďaka športu som veľa 
cestoval, čo v  minulosti 
nebolo pre mnohých také 
jednoduché. Stretol som sa 
s mnohými svetovými špor-
tovými esami. Získal som 
nemálo priateľov i  nepria-
teľov, pretože ešte aj dnes sú 
medzi nami takí, ktorí vám 
všetko odpustia, len úspech 
nie. Šport ma naučil seba-
disciplíne a úcte k súperom, 
korí sú lepší, pretože to nie 
sú len víťazstvá a  medaily, 
ale aj prehry. Cením si, že 
som mohol reprezentovať 
Československo i  Slovensko 
na medzinárodných kolbiš-
tiach a  bol som hrdý, keď 
aj mojou zásluhou viala 
na stožiari pri vyhlásení 
výsledkov naša vlajka. Dnes 
ma teší, keď vidím stále viac 
športujúcich ľudí, len tak pre 
seba, pretože nie každý musí 
byť reprezentant. Na druhej 
strane mi chýbajú na voľných 
priestranstvách deti, ktoré 
volia cestu pohodlia a  šport 
i  v  tej nenáročnej podobe 
im je cudzí. Určite by nebolo 
na škodu zvýšiť počet hodín 
telocviku na školách... 

 Alena Borszéková

I keď mám za sebou nejaký ten rok 
novinárskej praxe, s veľkým rešpektom 

som sa rozhodla urobiť rozhovor 
s celoživotným novinárom a všestranným 
športovcom  Bánovčanom Ľuboslavom 
Ježom. Dôvodov som mala na to viac než 
dosť. V prvom rade je to jeho okrúhle 
životné jubileum sedemdesiat rokov 
a druhým dôvodom je jeho prvenstvo, 
ktoré mu už nik v našom meste nevezme 
– ako prvý vstúpil do novej pomyslenej 
Siene slávy športovcov mesta Bánovce nad 
Bebravou. 

Ľubo Ježo
v Sieni slávy

ako prvý

Vicemajster sveta v behu na lyžiach novinárov z roku 1992
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jednodnový kurz

ZÁKLADY
FOTOGRAFOVANIA

PRE KAZDÉHO
s profesionálnym fotografom

Robertom Fojtíkom

cena: 39 EUR

max. 10 úcastníkov

22. apríla 2017 9:00 - 14:00 v čase h 
v IJaV Bánovce nad Bebravou

pre všetkých, ktorých fotograa baví

prídte sa zlepšit, zabavit a vytvorit si 
zaujímavé fotograe

Inštitút jazykov 
a vzdelávania

Nám. L. Štúra 1796/5A, 
95701 Bánovce nad Bebravou

IJaV Bánovce nad Bebravou - 
Inštitút jazykov a vzdelávania

bnb@ijav.sk
0903 712 633

www.ijav.sk

ˇ

ˇ

týždenník
občanov mesta 
Bánovce nad Bebr.
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Bolí vás chrbát? Navštívte nás. Pravidelná masáž Vám pomôže 
odstrániť Vaše boľavé problémy. Stačí zavolať a dohodnúť sa!

 Predám 10-mesač-
ného mini zajačika 
- zakrslíka - aj s klietkou 
a príslušenstvom. Cena 
dohodou. Tel. 0907 342 
633.
 Predám peknú víken-
dovú chalupu v Omas-
tinej. Tel. 0950 523 363.

 Predám 3-izbový byt 
v BN. Tel. 0915 702 177.
 Kúpim starú chalupu 
s veľkou záhradou so sta-
rými stromami v  Uhrov-
skej doline. (Uhrovec, 
Žitná Radiša, Kšinná, 
Uhrovské Podhradie...). 
Tel: 0918 514 638.

INZERCIA

BánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovský
Jarný

BánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovskýBánovský
 jarmok jarmok jarmok

21. a 22. apríla

10:00 Kúzelník Tristan

MESTO BÁNOVCE NAD BEBRAVOU a MESTSKÉ KULTÚRNE STREDISKO

vás pozývajú na

2017

program na PIATOK

program na SOBOTU

21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla21. a 22. apríla
´ ´s ludovými remeslami na  Námestí  L. Stúraˇ´ ´

15:30 Bánovskí heligonkári

 Tanecné štúdio Dancando, Centrum volného casu,
 ZUŠ Dezidera Kardoša            

´ ˇˇ Tanecné štúdio Dancando, Centrum volného casu, Tanecné štúdio Dancando, Centrum volného casu,
 ZUŠ Dezidera Kardoša            14:30

16:30 DH Hradištanka s mažoretkami´

13:00  HS Stopy Partizánske

11:00 folklórne zoskupenie CRIEPKY Považská Bystricaˇ

www.smiechoty.sk
Podnikateľ zastavil svoje 
nové BMW na chodníku 
pred svojím úradom. 
Samozrejme, nepozrie sa na 
cestu, otvorí dvere dokorán 
a akurát ide okolo Tatrovka 
a dvere mu odtrhne. Podni-
kateľ celý naštvaný kričí: ”Ty 
blbec, kde máš oči, pozri, čo 
si mi spravil s mojím novým 
autom!”
Tatrovkár sa naňho pozrie a 
diví sa: ”To, že nemáš dvere 
ti vadí, ale to, že ti odtrhlo tri 
prsty, to si si ani nevšimol?”
”Preboha! Kde je môj 
mobil?”


